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Hein de Jongh

Van: Burgemeester Marian Witte
Verzonden: vrijdag 22 december 2023 14:24
Aan: Albert Smit
CC: Irene de Groot; Karen Millenaar; Hein de Jongh
Onderwerp: RE: Raad debatteert november 2023

Dag Albert, 
De verduidelijking die afgesproken is in het telefoongesprek was gisteren nog niet ontvangen. 
Tijdens de rondvraag heb ik toegezegd dat we contact op zouden nemen om de vragen te verhelderen. Dat is 
gebeurd in bovengenoemd telefoongesprek. Je eerdere mail geeft geen antwoorde op de verhelderingsvragen die 
gesteld zijn. Wij willen de vragen goed kunnen beantwoorden maar missen daarvoor nu nog de input. 
 
Vriendelijke groet, 
Marian Witte 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Marian Witte 
 
Doorkiesnummer: 501 
 

Van: Albert Smit <A.Smit@geertruidenberg.nl>  
Verzonden: donderdag 21 december 2023 18:30 
Aan: Irene de Groot <I.deGroot@geertruidenberg.nl>; Burgemeester Marian Witte <M.Witte@geertruidenberg.nl> 
CC: Karen Millenaar <K.Millenaar@geertruidenberg.nl>; John Langermans <john@langermansreiniging.nl>; info GG 
<info@gemeentebelangengeertruidenberg.nl> 
Onderwerp: Re: Raad debatteert november 2023 
 
Beste, 
 
Tijdens de rondvraag van de raad debatteert (07/12/2023) hebben wij afgesproken dat ondergetekende de 
vragen van dhr Langermans zou verduidelijken, 11 december heeft u deze ontvangen. 
 
Wij zien dan ook de antwoorden per omgaande tegemoet.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
vanuit de mooie gemeente Geertruidenberg, 
 
Albert Smit 
 
 

Op 21 dec 2023 om 13:35 heeft Irene de Groot <I.deGroot@geertruidenberg.nl> het 
volgende geschreven: 

  
Dag Albert, 
  
Het college heeft bij ons het volgende aangegeven met betrekking tot de vragen: 
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Vorige week maandag 11 december is er telefonisch contact geweest tussen wethouder de 
Jongh en John Langermans. Dit na de toezegging in de raad van 7 december dat wij contact 
op zouden nemen omdat het college wacht op de gevraagde toelichting. 
In het gesprek op 11 december zijn afspraken gemaakt dat John wat verheldering zou geven. 
De vragen zullen daarna ook beantwoord worden.  
  
Vraag 3 is eerder al via een mva beantwoord 
  
Het college is dus in afwachting van een toelichting op de vragen, en geeft aan de vragen daarna te 
beantwoorden.  
  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Irene de Groot 
Raadsadviseur/Plaatsvervangend Griffier 
Doorkiesnummer: 738 
 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Albert Smit 
 
Doorkiesnummer:  
 

Van: Albert Smit <A.Smit@geertruidenberg.nl>  
Verzonden: donderdag 21 december 2023 05:21 
Aan: Irene de Groot <I.deGroot@geertruidenberg.nl>; Karen Millenaar 
<K.Millenaar@geertruidenberg.nl> 
CC: John Langermans <john@langermansreiniging.nl>; info GG 
<info@gemeentebelangengeertruidenberg.nl> 
Onderwerp: Raad debatteert november 2023 
  
Beste, 
  
Dhr Langermans heeft namens Gemeentebelangen een aantal vragen gesteld aan het college, 
wij wachten nog immer op antwoorden van deze vragen. De afgelopen weken hebben wij 
hier al eerder over gecommuniceerd met het college. 
  
Wij verwachten deze antwoorden nog deze week, graag een reactie. 
  
  
Met vriendelijke groet, 
vanuit de mooie gemeente Geertruidenberg, 
  
Albert Smit 
  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Albert Smit 
 
Doorkiesnummer:  
  


